

VENIVICTA.de

Heyday Gig

Original Arrangement for Weisenbläser Ensemble

Martin Heinrichs

With the Heyday Gig, the composer accompanies the listener to a wedding celebration in the high society of the British Empire. Perhaps even to North Cothelstone Hall to Lord and Lady Hesketh-Fortescue when their youngest son Meredith said yes to Priscilla's cousin, Gwyneth Molesworth. Of course, the Heyday Gig can also be performed at any other festive occasion.

This arrangement for "Weisenbläserensemble" is the original version. Another version for 10 brass players is available at www.VENIVICTA.de.

Mit dem Heyday Gig begleitet der Komponist den Zuhörer auf eine Hochzeitsfeier in die feine Gesellschaft des British Empire. Vielleicht sogar nach North Cothelstone Hall zu Lord und Lady Hesketh-Fortescue als deren jüngster Sohn Meredith der Cousine von Priscilla, Gwyneth Molesworth, das Jawort gab. Selbstverständlich kann der Heyday Gig auch zu jeder anderen festlichen Gelegenheit zum Besten gegeben werden.

Das vorliegende Arrangement für Weisenbläserensemble ist die Originalfassung. Eine weitere für 10 Blechbläser ist unter www.VENIVICTA.de erhältlich.

Heyday Gig

Partitur

Original Arrangement for Weisenbläser Ensemble

Martin Heinrichs

(♩ = c. 82)
british

1

Flügelhorn 1 *f* *mf* **A**

Flügelhorn 2 *f* *mp*

Tenorhorn *f* *mp*

Tuba *f* *mp*

8

f *f* *f* *f*

16

B *mf* *mf* *f* *mf*

23

1. *f* *f* *f* *f*

Heyday Gig

Original Arrangement for Weisenbläser Ensemble

Martin Heinrichs

1 (♩. = c. 82) A

7

13 B

19

25 1.

31 2.

35 C

39 *f* *p sub.*

44 D

49

54

Heyday Gig

Original Arrangement for Weisenbläser Ensemble

Martin Heinrichs

1 (♩. = c. 82) A

7

13 B

19

25 1. C

31 2. D

38

44

49

54

Heyday Gig

Original Arrangement for Weisenbläser Ensemble

Martin Heinrichs

1 (♩ = c. 82) A

7

13 B

19

25 1.

31 2. C

37 **3**

44 D

49

54